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1. Boligbyggeri ved Degnebakken

2 .

Tegnestuen Vandkunsten fremsender ansøg
ning om opførelse af 5 boliger på matr. 
nr. 9 s, Skibby by, Skibby.
Teknisk forvaltning indstillede til ejen
domsudvalget, at der udarbejdes en lokal
plan for matr. nr. 9 s, Skibby. Lokalpla
nen udlægger matr. nr. 9 s til 5 boliger, 
som angivet på skitse dateret 9/6 1983. 
Lokalplanen udarbejdes med bistand fra an
søgeren .
Ejendomsudvalget vedtog, at tegnestuen 
Vandkunsten anmodes om at oplyse ejendom
mens ejerforhold.
For at gennemføre bebyggelsesforslaget, 
skal der udarbejdes en lokalplan for områ
det. Denne skal udarbejdes af ejeren.

Byrådet besluttede på mødet den 10. august 
1983 at. udsætte beslutningen om salg af 
grunden Degnebakken 20, Skibby i 1 måned. 
Grunden har et areal på 562 nr . 
Ejendomsudvalget har tidligere besluttet 
at udarbejde en lokalplan for ejendommen, 
som udlægger den til opførelse af 2 pen
sionistboliger .
Udvalget har nu drøftet, hvad grundens 
fremtidige anvendelse skal være, og om den 
evt. skal sælges.
Ej endomsudvalget anbefaler, at ejendommen 
sælges.
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3 . Ejendomsudvalget besluttede på sit møde 
den 24. maj 1983 at forespørge de nuvæ
rende lejere i om de er in
teresserede i at erhverve en lejlighed, 
eller om lejerne i evt. vil
flytte til anden kommunalt anvist lejlig
hed.
Lejeren af har i skrivelse
af 13. juni 1983 meddelt, at man ikke er 
interesseret i at købe lejligheden

, idet man mener, det vil være 
uheldigt at sælge ejendommen i 2 selv
stændige boliger. Lejeren vil være in
teresseret i at indgå i forhandling om 
køb af hele ejendommen.
Kommunen har ikke modtaget svar fra leje
ren af
Ejendomsudvalget besluttede på sit møde 
den 21/6, at formanden skulle optage for
handling med om køb
af
Da lejeren af ikke har kun
net anvises anden bolig og

kun er interesseret i forhandling 
om overtagelse af hele ejendommen, blev 
ejendomsudvalget på møde den 23/8 1983 
anmodet om at tage stilling til, hvad der 
videre skal ske i sagen.
Ejendomsudvalget anbefaler overfor byrå
det, at ejendommen sælges som
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dobbelthus. Kommunen bør bestræbe sig på 
at anvise lejeren af en an
den lejlighed snarest. Formanden optager 
fornyede forhandlinger med

for at høre, hvor længe han er 
interesseret i at købe ejendommen.
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Teknisk forvaltning anmoder om, at der 
tages stilling til, om tegltaget på udhu
set på Sønderby Bro 5 skal repareres, ud
gift anslået til kr. 7.000, eller om det 
skal udskiftes med bølgeeternit. Der er 
indhentet 2 tilbud på udskiftning af tag: 
Thykjær Larsen & Sørensen kr.
John Lundgreen kr.
Indstillingsbilag vedlagt sagen.
Ej endomsudvalget indstiller, at istandsæt 
telse af udhusets tegltag udføres, og at 
udgiften hertil kr. søges som til
lægsbevilling på konto 011-09-030-06, fi
nansieret over konto 013-02-045-03, Hang
højgård, entreprenør- og håndværkerudgif
ter .
Børge Sørensen deltog ikke i sagens be
handling .

Samarbejdsudvalget har pa møde den 30/6 
1983 anbefalet, at varmtvandsforsyningen 
på rådhuset afbrydes i sommermånederne. 
Økonomiudvalget godkendte på sit møde den 
1. juli 1983 dette. Rengøringspersonalet 
har intet at indvende imod, at der i som
mermånederne kun er varmt vand i rengø
ringsrummet ved kantinen.
Teknisk forvaltning har indhentet 2 under 
håndstilbud på montering af 49 stk. radia 
tortermostater samt på montering af 30 1 
og 15 1 elvandvarmere i henholdsvis rengø 
ringsrum ved kantinen og i kantinekøkkene-f 
Arvid Boes Andersen kr.
Lindhardt VVS kr.
Ejendomsudvalget indstiller, at arbejdet 
udføres af Arvid Boes Andersen, dog forsø 
ges arbejdet delt, således at vandvarmern^ 
først monteres efter fyringssæsonen 83/84 
Udgiften søges som tillægsbevilling på
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ejendommens konto 601-02-065-50, entrepre
nør- og håndværkerydelser, finansieret 
over kassebeholdningen, indtil lån til 
energibesparende foranstaltninger er hjem
taget .

6. Landsforeningen af Landsbysamfund ansøger 
om et kommunalt tilskud.
Økonomiudvalget har i 1981, efter indstil
ling fra ejendomsudvalget, bevilget 500,- 
kr. samt 1 abonnement på foreningens blad 
Ejendomsudvalget indstiller, at der på 
grund af kommunens økonomiske situation 
ikke ydes tilskud i 1983, og da for for
valtningen oplyser, at der ikke er behov 
for foreningens blad.

7. Forpagtning - Hjortehaven

Matr. nr. 7 du, Skibby har været udbudt i 
licitation vedr. forpagtning for 1984.
Ved licitationen den 5/7 1983 indkom 2 
tilbud:
Edvard Petersen : 20 tdr. byg/ha.
Ketty og M. Hinrichsen: 20 tdr. byg/ha. 
Edvard Petersen har haft forpagtningen i 
1983 .
Ej endomsudvalget indstiller, at forpagt
ningen for 1984 overdrages Edvard Petersen 
for en afgift af 20 tdr. byg/ha.

på borgmesterens kontor
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8. Offentligt strandareal ved Skuldelev
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9 .

Naturfredningsnævnet har ved skrivelse af - 
27. juli 1983 meddelt godkendelse af pla
nen for udnyttelse af strandarealet med 
ændringer, som angivet i Danmarks Natur
fredningsforenings skrivelse af 17/5 1983 . ~ 
Ministeriet for offentlige arbejder har 
ved skrivelse af 27. juni 1983 meddelt til
ladelse til etablering af flydebro i en 
bredde på 2 m og en længde på 80 m.
På baggrund af de fremsendte godkendelser 
er der udarbejdet forslag til beplantning 
af arealet samt etablering af badebro.
Ej endomsudvalget anbefaler, at projekt 
Hanghøj udfører broen i 1983. Der udføres 
bro i en længde, som kan udføres for kr. 
100.000.
Det tilskrives Naturværnsforeningen for 
Skuldelev Ås, at beplantning, som ikke 
påvirker kommunens økonomi, må igangsættes. 
De øvrige arbejder indarbejdes i budget 84. 
Lise Lotte Due og Valdemar Petersen indta- " 
ger særstandpunkt, da de ikke ønsker pro-- 
jektet gennemført nu.

Efter afholdt møde i Andelsboligforeningen 
den 8. august 1983 fremsender Andelsbolig
foreningen oplæg til bebyggelse af arealet 
syd for posthuset.
Ejendomsudvalget anbefaler, at der udarbej 
des lokalplan, som tillader 25 boliger og 
en udnyttelsesgrad på 29%. Det overlades 
til økonomiudvalget at fastsætte m2-prisen 
for råjorden, idet der bør tilstræbes, at 
almennyttige boliger og andelsboliger be
handles ens .
Referat af mødet den 8/8 vedlægges i kopi.
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Dag og år: Blad nr.

10. Ejendomsmægler Th. Madsen fremsender 
salgsopstilling vedr. Skuldelevvej 8, 
Skibby.Ejendomsudvalget fremsender til 
økonomiudvalget med anbefaling.

1 1 , Salgsopstilling vedr. diverse ejendomme

Ejendomsmægler H. Bærentzen fremsender 
salgsopstilling vedr. følgende kommunale 
ej endomme:

Tirsdag den 6. septemb

1983

Formandens
p ijiitia le r:

Bag Kroen, Skibby
matr. nr. 55 b, 65 h og 65 i, Skibby

Rosenvænget, Skibby 
matr. nr. 18 m, Skibby

Degnebakken, Skibby 
matr. nr. 2 k, Skibby

Fagerholtvej, Ferslev 
matr. nr. 14 o, Ferslev

Kærstrædet, Vejleby 
matr. nr. 48 g, Vejleby

Sølvkær Nord og Syd
del af matr. nr. 10 a og 11 s, Skuldelev

Hanghøj, Skibby
del af matr. nr. 11 a, Skibby

Hjortehaven, Skibby 
matr. nr. 7 du, Skibby

Ejendomsudvalget finder, at de skitserede 
annonceringsudgifter er for høje. Der an
befales en samlet annoncering for kr. 
10.000 og udlevering af forvaltningens 
salgsmateriale. Hvis Hanghøj sælges til

skal der ikke betales mæglersa
lær .
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Samtidig indstiller udvalget, at Sølvkær 
syd ikke sælges til landbrug, samt finder, 
at salgsprisen i Hjortehaven er for lav.

12 . Teknisk udvalg har drøftet, om drifts
bidraget til kloakforsyningen kan forbli
ve uændret 1,70 kr. pr. m3 i 1984, samt 
om der skal opkræves driftsbidrag for 
Østby.
Teknisk udvalg indstiller, at bidraget i 
1984 fastsættes til 1,70 kr. pr. m3 i 
1984, samt at der opkræves bidrag for 
Østby pr. 1. januar 1984.

13. Teknisk udvalg indstiller følgende pri
ser for dagrenovation og forbrænding for 
året 1984:

Helårsrenovation kr. 272,48 + moms kr. 
59,95 = kr. 332,43

Sommerrenovation kr. 209,60 + moms kr. 
46,11 = kr. 255,71

Helårsforbrænding kr. 117,00 + moms kr. 
25,74 = kr. 142,74

Sommerforbrænding kr. 90,00 + moms kr. 
19,80 = kr. 109,80.
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14. Revision af tekniske kort omfattende by- 
området i Skuldelev

Fra Geoplan A/S har teknisk forvaltning 
indhentet pris på revision af tekniske 
kort i mål 1:1000 dækkende Skuldelev by , 
brev af 21/7 1983.
Revisionen udført efter medgået tid an
slås af Geoplan således:
Planerne 5541 og 5543
incl. -moms ca. kr. 23.200
Plan 5523 incl. moms ca. kr. 9.800

Ialt ca. kr. 33.000 
Revisionen ønskes af hensyn til den kom
mende detailkloakering af Skuldelev by og 
foreslås finansieret over konto 052, de
tailkloakeringer i regnskabsåret 1984. 
Teknisk udvalg indstiller, at planerne 
5541, 5543 og 5523 revideres til levering 
i j anuar 1984.
Det indstilles, at der på konto 052-00- 
815-5.0 for regnskabsåret 1984 frigives 
et beløb på kr. 35.000.
Problematikken om igangsættelse af pro
jektering og udførelse af kloak i Skulde
lev by vil blive drøftet på næste møde 
i teknisk udvalg.

15. Resultatet af en licitation den 8/8 1983 
vedr. maskinopretning af kørebanerne i 
Stationsvej kvarteret.
Der indkom følgende tilbud:
Tjærekompagniet kr. 
Pankas kr. 
Superfos kr. 
Marius Pedersen kr.
De anførte priser er incl. 22% moms. 
Teknisk udvalg indstiller, at Tjærekom
pagniet antages til arbejdet.
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Teknisk udvalg har drøftet forligsfor
slag fra forhandlingerne i Voldgiftsret
ten den 17. august 1983 i sagen mod

vedr. sætninger på
kloakken på Dådyrvej og indstiller, at 
forliget ikke tiltrædes.
Bent Olsen deltog i sagens behandling, 
da udvalget mener, at han er habil.

Civilforsvar - oplæg til civilforsvarspi.

Teknisk forvaltning fremlagde på teknisk 
udvalgs møde den 26/5 1983 retningslinier 
for udarbejdelse af plan for civilforsva
ret i Skibby kommune.
Teknisk udvalg fremsendte til økonomiud
valg og byråd til efterretning. Det vedto 
ges samtidig, at der udarbejdes en tids
følgeplan for aktiviteterne og disse pris 
sættes. Tidsfølgeplanen skulle forelægges 
teknisk udvalg på møde den 25. august. 
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
6/6 at udsætte sagen, som derefter blev 
genbehandlet på møde den 2/8, hvor det 
blev vedtaget at tilbagesende sagen til 
teknisk udvalg, samt at der skulle afhol
des fællesmøde mellem økonomiudvalg og 
teknisk udvalg den 25. august.
Teknisk udvalgs vedtagelse af 26/5 1983 
fastholdes.
Tidsfølgeplanen forelægges dog først på 
oktobermødet i teknisk udvalg.
Teknisk udvalg fremsender sagen til øko
nomiudvalget .
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18. Civilforsvar - Skibby kommunes CF-status

Skibby kommune skal ifølge Civilforsvars
loven beslutte, hvilken civilforsvarsmæs
sig status kommunen skal have. Loven gi
ver mulighed for valg mellem et civilfor
svar med udvidet indsatsmulighed eller et 
civilforsvar, som udelukkende beskæftiger 
sig med varslings-, indkvarterings- og 
forplej ningsopgaver.
Teknisk udvalg indstillede på møde den 
26/5 til økonomiudvalget, at kommunen 
vælger status i henhold til civilforsvars
lovens § 18, stk. 1 (varsling - indkvar
tering - og forplejningstjeneste). 
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
6/6 at udsætte sagen, som derefter blev 
genbehandlet på møde den 2/8, hvor det 
blev vedtaget at tilbagesende sagen til 
teknisk udvalg, samt at der skulle afhol
des fællesmøde mellem økonomiudvalg og 
teknisk udvalg den 25. august.
Teknisk udvalgs vedtagelse af 26/5 1983 
fastholdes.
Teknisk udvalg fremsender sagen til øko
nomiudvalget .

19. Civilforsvar - civilforsvarsvedtægt

Teknisk forvaltning fremlagde på teknisk 
udvalgs møde den 26/5 1983 forslag til 
civilforsvarsvedtægt for Skibby kommune. 
Forslaget følger civilforsvarsstyrelsens 
normalvedtægt.
Teknisk udvalg fremsendte forslaget til 
økonomiudvalget med anbefaling i rettet 
form.
Økonomiudvalget vedtog på sit møde den 
6/6 at udsætte sagen, som derefter blev
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genbehandlet på møde den 2/8, hvor det 
blev vedtaget at tilbagesende sagen til 
teknisk udvalg, samt at der skulle afhol
des fællesmøde mellem økonomiudvalg og 
teknisk udvalg den 25. august.
Teknisk udvalgs vedtagelse af 26/5 1983 
fastholdes.
Teknisk udvalg fremsender sagen til øko
nomiudvalget .

Den fælleskommunale modtagestation i Hil
lerød anmoder om kommunens stillingtagen 
til følgende 2 sager:
1) Ansøgning fra Hørsholm kommune om til

slutning til den fælleskommunale mod
tagestation .

2) Etablering af depot for olieforurenet 
jord. Depotet forventes først etable
ret i 1984, og 1. etape tilpasses så
ledes, at anlægsudgifterne ikke over
stiger kommunens tilgodehavende på ca. 
10.500 kr., samlet anlægsudgift ca. 
25.000 kr.

Teknisk udvalg indstiller, at kommunen 
godkender Hørsholm kommunes tilslutning, 
og at man tilslutter sig depotet for o
lieforurenet jord på de af fællesudvalget 
fastsatte vilkår, dog ønskes ændret parts
fordeling .

A/s OAFOLC FREOERIKSHAVN



Skolekommissionen og kulturelt udvalg 
anbefaler, at følgende lærere får nedsat 
timetal indtil videre:

Teknisk forvaltning fremsender plan for 
Ferslev skoles udvendige anlæg, 2. etape. 
Den kalkulerede anlægsudgift andrager 
kr. 95.000.
Den samlede anlægsudgift kan ikke finan
sieres af anlægsbudgettets^'irestbeløb. 
Kulturelt udvalg fremsender til byrådets 
afgørelse.

Kopi af indstillingsbilag og plantegning 
vedlægges.

meddeler i skrivelse af 
8. august 1983, at der i forbindelse med 
byrådets godkendelse af timetalsplanen 
for 6. specialklasse på Skuldelev skole 
er indsneget sig en fejl, idet faget en
gelsk imidlertid er anført med 4 timer, 
hvilket ikke er muligt, da klassetrinets 
samlede timetal derved overstiger 30 u- 
gentlige timer, som er det max. timetal 
iflg. folkeskoleloven.
Faget engelsk skal derfor opføres med 2 
timer i kommunens undervisningsplan. 
Kulturelt udvalg fremsender til byrådet 
til efterretning.
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24. Køreplan for den videre udbygning af 
Skuldelev skole.
Kulturelt udvalg fremsender til byrådets 
afgørelse.

Forslag fra teknisk forvaltning vedlagt i 
kopi .

25. Kulturelt udvalg har drøftet kulturugen 
1983, herunder forespørgsel fra Unionens 
festudvalg om tilskud til beboerfesten 
den 22. oktober 1983.
Kulturelt udvalg fremsender til drøftelse 
på lukket møde.
Det indstilles, at der ikke afholdes 
kulturuge i 1983 grundet den økonomiske 
situation.
Forslag til arrangement for børn i efter
årsferien indhentes.
Forespørgslen fra Idrætsunionen udsættes, 
idet formanden for kulturelt udvalg tager 
kontakt med Unionen.

26. Ledende skoleinspektør
foreslår, i samråd med tale/hørekonsulen- 
ten, at der oprettes en ny konto til brug 
for tale/høre undervisningen (incl. små
børn) .
Udgifter forbundet med tale/høre under
visningen er hidtil blevet konteret på 
skolernes undervisningsmiddelkonti (Mar- 
bækskolen og Skuldelev skole). Der fore
slås et budget for 1984 på kr. 4.000,-. 
Kulturelt udvalg fremsender med anbefalin
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27. Kulturelt udvalg fremsender skolevæse
nets udbygningsplan efter høring i lærer 
råd og skolekommission samt ungdomssko
lens udbygningsplan efter høring i ung
domsskolenævnets samarbejdsudvalg og 
skolekommissionen.
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Kulturelt udvalg fremsender skolevæse
nets udbygningsplan med anbefaling, idet
der dog er indtaget følgende særstand
punkter :
2.1.2. skolestruktur
"Byrådet har den opfattelse, at kommunen 
skal have en skolestruktur med 2 skoler 
i kommunen, hvoraf 2 (Marbækskolen og 
Skuldelev skole) samler alle kommunens 
elever fra 8.-10. klasse"f' '
Agnete Jeppesen og Lise Lotte Due indta
ger særstandpunkt.
Skuldelev skole:
Agnete Jeppesen og Lise Lotte Due indta
ger særstandpunkt, idet de ikke ønsker 
tilføjet efter sidste punktum "til udfø
relse i 1984 og 1985. Der foreligger 
endvidere skitseprojekt for sundhedsaf
deling og specialundervisning samt hal 
(etape 3 og 4)".
2.2.1 Udvikling i elev- og klassetal
John G. Christensen og Mogens Bo Hansen 
indtager særstandpunkt, idet de ønsker 
afsnittet efter sætni-ngen "Der har ikke 
været ..., som slutter med mærkbar æn
dring" slettet ned til 2.2.2 lokalebe
hov .
2.2.2 Lokalebehov
John G. Christensen og Mogens Bo Hansen 
indtager særstandpunkt, idet de ønsker, 
at afsnittet (5 afsnit) "Det kunne 
overvejes at henlægge" stryges, i stedet 
indføjes fælleslærerrådets ændringer.
Programdel:
Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt, 
idet han ønsker hal på Skuldelev skole 
bygget i 1986/87, og sundhedsafsnit byg
get i 198t/8^.
John G. Christensen indtager særstand
punkt, idet han ønsker sundhedsafsnit

fortsættes . . .
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27 . fortsat

bygget i 1986/87 og derefter hal.
Mogens Bo Hansen og John G. Christensen 
indtager særstandpunkt, idet de ønsker 
bibliotek og øvrige lokaler indrettet på 
Ferslev skole i 1988.
Agnete Jeppesen og Lise Lotte Due indta
ger særstandpunkt i forbindelse med over
bygning på Skuldelev skole.
Ungdomsskolens udbygningsplan fremsendes 
med anbefaling, dog indføjes et afsnit om 
befordring.
(Kopi af planerne vedlægges)

28. Økonomiudvalget besluttede på sit møde d.
2. august at tilbagesende socialudval
gets ansøgning om tillægsbevilling på 
hovedkonto 5 på ialt kr. 1.231.000, idet 
man anmodede om nærmere redegørelse for 
omkostningerne, herunder specielt lønud
gifterne samt at søge merforbruget be
grænset mest muligt og finansieret af be
sparelser .
Efter tilbagesendelse fra økonomiudvalget 
har socialforvaltningen på grundlag af 
regnskabsrapport pr. 31. juli 1983 udar
bejdet sammendrag på funktionsniveau. 
Samtidig er udarbejdet oversigt over 
grupperingsniveau.
Sammendraget udviser et beregnet behov 
for tillægsbevilling på kr. 1.298.000 
netto. Socialforvaltningen anmodede ud
valget om at afstikke retningslinier med 
henblik på begrænsning af merforbrug og 
iøvrigt anvise besparelsesmuligheder. 
Socialudvalget fremsender til økonomiud
valget til godkendelse af tillægsbevil
ling på netto 1.298.000 kr, der finansie
res af kassebeholdningen konto 801-00-
004-09 .
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Dag og år: Blad nr.

29. Byrådet vedtog på sit møde den 10. au
gust at tilbagesende følgende sag til 
fornyet behandling i socialudvalget: ~
"Indenrigsministeriets bekendtgørelse nr._ 
535 af 4/10 1982 har været forelagt i so
cialudvalgets møde den 6/12 1982 til ori
entering. “
På baggrund af denne orientering har for= - 
valtningen nedsat en arbejdsgruppe til:
1. at vurdere konsekvenserne af den nye

bekendtgørelse for skolelægeordningen ~ 
i Skibby kommune og -

2. at udarbejde forslag til indholdet af _
den fremtidige skolelægeordning i 
Skibby kommune, herunder den nødvendi
ge personalenormering. -

Efter indhentet udtalelse fra 
skolekommissionen 
fælleslærerrådet
skolenævn og lærerråd v/Skuld. skole - 
skolenævn og lærerråd v/Marbækskolen _ 
skolenævn og lærerråd v/Ferslev skole 

er socialudvalget anmodet om at foretage 
indstilling om den fremtidige skolesund- - 
hedst j erieste i Skibby, kommune.
Det bemærkes, at Kommunernes Landsforening 
i skrivelse af 27. maj 1983 har varslet 
lockout pr. 1. juli 1983 overfor FAS for
skolelæger, ansat i kommuner, jfr. KL's 
cirkulære nr. 82 L.
Socialudvalget indstiller, at model IV 
godkendes. -

Økonomiudvalget _
fremsender til byrådet med anbefaling. 

Mogens Bo Hansen indtager særstandpunkt , 
idet han ønsker model I godkendt. "
Økonomisk vurdering af forslaget indhentes 
Socialudvalget fastholder tidligere ind
stilling om at model IV godkendes.
J. Slotsqaard og Gitte Weiss indtager sær:; 

k, mn standpunkt. ” “
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Dag og år:

Formandens

Tirsdag den 6. søptømbéiPltialer:

Blad nr.

1.798

30 . Kommunernes Landsforening fremsender 
cirkulære nr. 192 L af 18/7 1983 vedr. 
plejehjemsassistenter, der fungerer i 
overordnede sygeplejestillinger.

1983

__________kl. 9.15_______

på borgmesterens kontor.

Forbundet for offentligt ansatte/Dansk 
Kommunal Arbejderforbund har rettet hen
vendelse til Kommunernes Landsforening 
med henblik på en afklaring af forholdene 
for plejehjemsassistenter, der fungerer i 
overordnede sygeplejerskestillinger (som 
1. assistent, aften/natsygeplejerske, af
delingssygeplejerske m.fl.). Forbundet 
har i den forbindelse peget på, at ansæt
telsesforholdene er utilfredsstillende 
for disse plejehjemsassistenter, der ofte 
i flere år har fungeret i overordnede 
sygeplejerskestillinger.
Kommunernes Landsforening meddeler, at 
det med Dansk Kommunal Arbejderforbund 
har aftalt, at der kan forhandles en per
sonlig klassificering for plejehjemsassi
stenter, der siden 3. januar 1978 uaf
brudt har fungeret i en overordnet syge
plejerskestilling. Byrådet anmodes derfor 
om at undersøge, om der i kommunen fore
findes sådanne tilfælde, og i givet fald 
indsende oplysning til Kommunernes Lands
forening .
Indstilling fra Birgit Lynge indlagt i 
sagen.
Socialudvalget fremsender til økonomiud
valget med anbefaling af, at stillingerne 
bevares som sygeplejerskestillinger, men 
de p.t. ansatte i disse stillinger beva
rer ansættelse sera en personlig ordning.
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Social- og sundhedsplanlægning 1984-88

Dag og år: Blad nr.

1.799
Tirsdag den 6. septembe

Formandens
^initialer:

L983

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

På fællesmøde mellem økonomiudvalg, kul
turelt udvalg og socialudvalg den 2. au
gust 1983 godkendte man socialforvalt
ningens forslag til indhold og struktur 
samt tidsplan for fremsendelse af planen. 
Der er fremlagt forslag til opbygning af 
planen med henblik på følgende tilretning 
som evt. måtte blive besluttet af social
udvalget .
Socialudvalget fremsender til økonomiud-_ 
valget til godkendelse,

Arealerhvervelse - Vestervej, Vejleby

Teknisk forvaltning anmoder om en til
lægsbevilling til arealerhvervelsesformål 
på kr. 2.230,- på konto 232.
Besparelsen anvises på konto 212-00-060- 
05, øvrige tjenesteydelser.
Teknisk udvalg fremsender med anbefaling.

Bjørn Nielsen har orienteret socialud
valget om det afholdte møde mellem fri
tidshjemmet i Skuldelev og Skuldelev bør
nehave vedrørende åbningstiden om morge
nen .
Socialudvalget indstiller, at Skuldelev 
fritidshjem pr. 30/9 1983 ophører med ud
videt åbningstid, og at Skuldelev børne
have fremtidig modtager børn med behov 
herfor.
Gitte Weiss indtager særstandpunkt.
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Dag og år:

Formandens

Tirsdag den 6, søptembéîllt'aler:

Blad nr.

1.800

34. Økonomiudvalget udsatte på sit ekstra
ordinære møde den 23. august sagen om 
økonomisk støtte til udgivelse af et cy
kelstikort for hovedstadsregionen.
Sagen kommer med en indstilling fra tek
nisk udvalg cm, at der under henvisning 
til kommunens stramme økonomi ikke ydes 
tilskud.
Gitte Weiss ønsker, at der ydes tilskud.

35. I henhold til byrådsbeslutning af 15. ju
ni 1983 er teknisk udvalg anmodet om at 
belyse driftsøkonomien for en vindmølle, 
som er finansieret med 15- eller 20 årige 
lån.
Forvaltningen er blevet opmærksom på, at 
vindmøller ikke kan finansieres med in- 
dexlån.
Teknisk udvalg anbefaler, at der etable
res mølle i vest.
Børge Sørensen og Bent Vestergård indta
ger særstandpunkt, idet de ikke ønsker 
mølle etableret. Det anbefales, at finan
sieringen foretages med 20 årigt lån.

36. Bogholderiet anmoder om tilladelse til at 
afskrive kr. 215,48, som er udbetalt for 
meget i løn i 1981 til

er forgæves tilskrevet om tilbage
betaling af beløbet, sidst af opkræv
ningsafdelingen den 24. juni 1983.

er ubekendt efter adressen 
iflg. Roskilde postkontor den 29. juni 
1983 .

1983

kl. 9.15
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40.

41.

42 .

Efter økonomiudvalgets behandling af 
budgettet for 1984 er der indkommet føl
gende ændringsforslag, som således ikke 
er optaget i økonomiudvalgets budgetfor
slag :
Ejendomsudvalget indstiller, at indar
bejdes kr. 28.000 til badebro. 
Ungdomsskolenævnets samarbej dsudvalg 
indstiller, at lejrskolekontoen optages 
med kr. 12.000.
Kulturelt udvalg anbefaler, at der afsæt
tes kr. 190.000 på anlægsbudgettet på 
hovedkonto 3 til ombygning af lokalerne 
i socialpædagogiske pasningsordning på 
Ferslev skole.
Socialudvalget havde anbefalet overfor 
kulturelt udvalg.

Byrådet vedtog på sit møde den 15. de
cember 1982 at overdrage rengøringen af 
Marbækskolen til firmaet Trasbo i 1 prø
veår, der udløber den 31. december 1983. 
Firmaet Trasbo fremsender nvt tilbud.

Personalesager.

Nr. 588 «/S OAFOIO-rBEDERIKSMAVN



Dag og år:
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1.803

Formandens
initialer:

Blad nr.

43 .

44 .

45.

Byrådet vedtog på sit møde den 10. au
gust at tilbagesende sagen omkring 
udtalelsen til Frederiksborg Amtsråd 
vedr. klage over borgme
sterens afgørelse og behandling af sagen

1983

kl. 9.15

på borgmesterens kontor.

Forslag til ændret formulering af svar
brev forventes at blive fremlagt på mø
det fra politikerne.

Meddelelser
a) Skrivelse fra Kommunernes Landsfor

ening af 29/8 vedr. restkontingent 
til KL for 1983.
Kontingentet udgør på årsbasis kr. 
55.803,58.

Indberetning fra ejendomsskattekontoret 
om ændret opgørelse af de forventede af
giftspligtige grundværdier i 1984.
På grundlag af en Kommunedata-statistik 
af 19/8 kan grundværdierne opgøres til 
ialt 381.955.800 kr. mod påregnet i bud
getforslaget 425.000.000 kr.
Ved uændret grundskyldspromille (13) vil 
ændringen medføre et provenuetab på 
560.000 kr.
Der vil på mødet blive nærmere redegjort 
for sagen.

/icHn
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Ø K O N O M I U D V A L G S M Ø D E

T I L L Æ G S D A G S O R D E N
på borgmesterens kontor

1. Økonomiudvalget behandlede på sit møde den 
2. august en sag fra socialudvalget om at 
give
en sikkerhed i ansættelsen i form af en

Socialudvalget indstillede, at der blev 
givet afslag på dispensation.
Jørgen Slotsgaard og Gitte Weiss indtog 
særstandpunkt.
Økonomiudvalget vedtog at anbefale, dog 
under forudsætning af, at Kommunernes Løn
ningsnævn kan godkende.
Bent Vestergård indtog særstandpunkt, idet 
han fastholdt socialudvalgets indstilling. 
Sagen har været fremsendt til udtalelse i 
Kommunernes Landsforening, som i skrivelse 
af 2. september meddeler, at man på bag
grund af det foreliggende ikke finder 
grundlag for over for lønningsnævnet at 
anbefale en sådan fravigelse.

2. Den 5. september 1983 blev der afholdt for
nyet offentlig licitation vedr. transport 
af ungdomsskoleelever.
Forvaltningen indstiller:
Tur 1 overdrages Venslev Taxi for
Tur 2 
Tur 3 
Tur 4 
Tur 5

AK Taxi for 
AK Taxi for 
AK Taxi for 
Helges Taxi for

U t f t f  s i /  / / -  *

Dag og år:

Tirsdag den 6. septembe

1983

Blad nr.
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